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1. Obecni
1. Krzysztof Francikowski- Przewodniczący Komisji 
2. Grażyna Strączek- Radna
3. Sławomir Święch- Przewodniczący Rady 
4. Janusz Gątkiewicz- Wiceprzewodniczący Rady 
5. Mirosław Kędzierski- Radny
6. Teresa Kosmala- Radna
7. Krystian Dąbrowski- Radny

2. Nieobecni: 
1. Zofia Bazańska- Radna
2. Dominik Penar- Radny
3. Marek Rajca- Radny
4. Ireneusz Gawroński- Radny

3. W posiedzeniu Komisji uczestniczyli :
1. Jan Gamrat- Radca prawny 
2. Andrzej Świątek – Radny 

4. Komisję prowadził - Krzysztof Francikowski- Przewodniczący Komisji . 
5. Tematy posiedzenia Komisji :

1. Zaopiniowanie wniosku o zmianę Regulaminu Przyznawania nagród Miasta Czeladź.
2. Zaopiniowanie wniosku o przyjęcie jednolitego tekstu Statutu Gminy Miejskiej 

Czeladź. 
3. Przygotowanie projektu zmian § 10 Regulaminu Rady Miejskiej  w zakresie 

sposobu wystąpienie lub zachowania radnego na sesji.
4. Sprawy bieżące.

6. Posiedzenie Komisji.
 Przewodniczący Komisji –   Krzysztof Francikowski  

Przywitanie  zebranych na posiedzeniu komisji. Poproszenie Radcę prawego o wprowadzenie.

Dot. punktu 2. 
Zaopiniowanie wniosku o przyjęcie jednolitego tekstu Statutu Gminy Miejskiej Czeladź.

 Jan Gamrat- radca prawny   
Radca prawny proponuje by zacząć od spraw najłatwiejszych. Odczytanie tematu wniosków będących 
tematem posiedzenia komisji i przedstawienie swojej oceny. 
Odnośnie  kwestii  drugiego wniosku, tj przyjęcia jednolitej formy statutu, jest to jak najbardziej 
uzasadnione, dla jego czytelności. 

 Sławomir Święch  
Zapytanie   czy w tej kwestii komisja powinna dokonać prac plenarnych, czy raczej  powinien się tym 
zająć wydział prawno organizacyjny. 

 Jan Gamrat- radca prawny   
Odpowiada,  że opracowanie  może  zostać przygotowane przez wydział prawno organizacyjny 
i przedstawione komisji. 

Dot. punktu 3.
Przygotowanie projektu zmian § 10 Regulaminu Rady Miejskiej  w zakresie   sposobu 
wystąpienie lub zachowania radnego na sesji.

 Jan Gamrat- radca prawny   
Sprawa  dot. zmian § 10 Regulaminu Rady Miejskiej  w zakresie   sposobu wystąpienie lub 
zachowania radnego na sesji.  Odczytuje ustęp 2 § 10  obecnego regulaminu.

 Sławomir Święch  
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Jako wnioskodawca tego punku posiedzenia przedstawia propozycję wprowadzonych zmian do 
regulaminu oraz obecnie  funkcjonującą formę  ustalania czasu wystąpień, uzasadniając ich celowość.

 Jan Gamrat- radca prawny   
Wskazuje, iż koniecznym byłoby wprowadzenie zmiany do regulaminu uwzględniając możliwość 
udzielania dodatkowego czasu i głosu przez przewodniczącego . 

 Przewodniczący Komisji –   Krzysztof Francikowski  
Zapytanie, czy jest możliwość  przygotowania takiej regulacji przez radców prawnych.

 Jan Gamrat- radca prawny   
Potwierdzenie. 

 Sławomir Święch  
Sugeruje by przed kolejną sesją przygotować dokładne sformułowania  już na komisje , która byłaby 
zwołana w połowie października, by mieć  miesiąc czasu na konsultacje  i wypracowanie  pewnych 
propozycji zmian, które byłyby na komisji przegłosowane.

 Janusz Gątkiewicz  
Odnośnie  § 10 ust. 2  regulaminu -  sugeruje by dopisać również  kwestie pierwszeństwa  wystąpień 
komisji  przed wystąpieniami radnych.

Dyskusja:
Grażyna Strączek- Radna
Sławomir Święch- Przewodniczący Rady 

 Przewodniczący Komisji –   Krzysztof Francikowski  
Proponuje by dokonać głosowania  dot. punktu 2 porządku obrad - wprowadzenia jednolitego  tekstu 
statutu.

Dyskusja:
Teresa Kosmala- Radna
Grażyna Strączek – Radna
Sławomir  Święch- Przewodniczący Rady 

 Przewodniczący Komisji –   Krzysztof Francikowski  
Proponuje by umówić się tydzień przed sesją  i omówić wszystkie kwestie na komisji która odbyłaby 
się ok. 21 października.
  Teresa Kosmala- Radna
Zgłasza wniosek o standaryzację  postępowania, odmierzania czasu wystąpień dla radnych.

Dyskusja:
Janusz Gątkiewicz- Wiceprzewodniczący rady
Andrzej Świątek- Radny
Sławomir Święch- Przewodniczący rady

 Przewodniczący Komisji –   Krzysztof Francikowski  
Po przygotowaniu projektu  będziemy  dyskutować  na kolejnej komisji i wtedy będziemy nanosić 
poprawki. 
G ł o s o w a n i e :
za przyjęciem   pod obrady kolejnego posiedzenia komisji wniosku o opracowanie tekstu jednolitego 
statutu.
za – 5
przeciw- 1
wstrzymujących się – 1

Dot. Punktu 1.
Zaopiniowanie wniosku o zmianę Regulaminu Przyznawania nagród Miasta Czeladź.

 Przewodniczący Komisji –   Krzysztof Francikowski  
Prosi radcę prawnego  o przedstawienie najtrudniejszego  punktu posiedzenia  komisji. 

 Jan Gamrat- Radca prawny   
Przedstawia wniosek Pana Szałańskiego w sprawie zmian w regulaminie przyznawania nagród. 
Zwraca  szczególna  uwagę członkom posiedzenia  na fakt,  że   regulamin jest  uchwalony  tylko  w 
stosunku  do  osób  wyróżniających  się  w  osiągnięciach  w  dziedzinie   twórczości   artystycznej, 
upowszechnianiu i rozwoju kultury. Przepis prawa który  dopuszcza przyznawanie takich nagród jest 
wymieniony w podstawie prawnej tej uchwały, więc nie dopuszcza  nagród za inne rzeczy. Uchwały tej 
nie można więc zmienić.  
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Dyskusja:
Grażyna Strączek- radna
Sławomir Święch- przewodniczący rady
Janusz Gątkiewicz- wiceprzewodniczący rady

• Teresa Kosmala- radna  
Zadaje pytanie czy  rozpatrując wniosek Pana Szałańskiego w trybie KPA, to czy są innie podstawy 
prawne,  na  podstawie  których   Burmistrz  przyznaje  nagrody,  np.  za  osiągnięcia  w  dziedzinie 
gospodarczej, czy jest to tylko wydatek. 

 Jan Gamrat- radca prawny   
Odpowiada  na  pytanie,  iż  kwestie  przyznawania  nagród  przez  Burmistrza  to  zupełnie  odrębna 
sprawa. Do  uchwały Rady  niezbędna jest bezwzględnie wyraźna podstawa prawna. W przypadku 
innych nagród gdzie uchwała Rady nie jest potrzebna  nie musi być tak wyraźnej podstawy prawnej.

Dyskusja:
Grażyna Strączek- Radna
Teresa Kosmala- Radna
Jan Gamrat- Radca prawny 

• Przewodniczący Komisji –   Krzysztof Francikowski  
Proponuje  by przedyskutować każdy z punktów tego wniosków oddzielnie. W pierwszym punkcie jest 
jasność co do braku  podstawy. W punkcie trzecim proszę  również o wypowiedzenie się. 

 Jan Gamrat- radca prawny   
Przedstawia kto może składać wnioski o nagrody. Trzeba się zastanowić czym jest ten wniosek. Jeśli 
ten wniosek jest inicjatywą uchwałodawczą, to statut  nie przewiduje takiej możliwości dla organizacji i 
instytucji  tylko dla grupy mieszkańców. 

Dyskusja
Przewodniczący Komisji – Krzysztof Francikowski
Grażyna Strączek- Radna
Jan Gamrat- Radca prawny
Sławomir Święch- Przewodniczący rady miasta 
Teresa Kosmala- Radna
Janusz Gątkiewicz- Wiceprzewodniczący rady

• Przewodniczący Komisji –   Krzysztof Francikowski  
Przypomina ,  że   dążymy do tego  by ilość przyznawanych nagród była  równa ilości  składanych 
wniosków- kandydatów. 

Dalsza Dyskusja:
Janusz Gatkiewicz- Wiceprzewodniczący rady 
Sławomir Święch- Przewodniczący rady miasta 

• Jan Gamrat- Radca prawny  
Odczytanie  zapisu  z  obowiązującego  regulaminu  przyznawania  nagród  i   przytacza  zapisy  które 
sugerowałby zmienić. 

• Przewodniczący Komisji –   Krzysztof Francikowski  
Zadaje pytanie, czy skoro zmiany będą  tak symboliczne to prowadzone mają być prace nad tym 
regulaminem. 

• Teresa Kosmala- Radna  
Proponuje by zacząć od określenia jak  będzie traktowany wniosek Pana Szałańskiego. Proponuje by 
w  odpowiedzi  do  Pana  Szałańskiego  poinformować   go,  że  widzimy  wady  w  obowiązującym 
regulaminie  oraz,  że  stoimy na stanowisku   takim jakie  przedstawił   radca prawny,  że regulamin 
dotyczy  tylko kwestii  kultury i   przez kogo mogą być zgłaszane wnioski.  Odpowiedzielibyśmy na 
wniosek. Pan Szałański nie zgłosił się do rady miejskiej  więc niema obowiązku  by powstała uchwała 
stanowiskowa.  Pan  przewodniczący  może  tylko  poinformować  że   przekazał   te  wniosku  na 
posiedzenie komisji i jakie stanowisko  zajęła komisja. 

• Janusz Gatkiewicz- wiceprzewodniczący rady   
Proponuje  by  zachować  tryb  KPA  i  poinformować  wnioskodawcę,  że  jego  wnioski  zostały 
przedstawione na komisji i prace trwają, oraz  wyznaczenie terminu kiedy powstanie stanowisko rady, 
czyli na posiedzeniu sesji. 

• Przewodniczący Komisji –   Krzysztof Francikowski  
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Prosi  radcę  prawnego  by  takie  pismo  do  Pana  Szałańskiego   przygotować  wspólnie  z 
przewodniczącym  rady. 

G ł o s o w a n i e  :
za przyjęciem wniosku Radnego Gątkiewicza:
za przyjęciem wniosku – 7
przeciw- 0
wstrzymujących się – 0

• Przewodniczący Komisji –   Krzysztof Francikowski  
Pyta czy są jakieś pytania i wątpliwości-  brak pytań .
Podziękowanie i zamknięcie posiedzenia komisji. 

Przewodniczący Komisji
Regulaminowo  Inwentaryzacyjnej 

i Etyki Radnych

Krzysztof Francikowski

Protokołował:
Inspektor

 

Katarzyna Gierat

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Czas trwania posiedzenia : 40 minut ( od 1410 do 1450) 

D z i a ł a n i a  d o  z r e a l i z o w a n i a  w y n i k a j ą c e  z  p o s i e d z e n i a  k o m i s j i :

1. SE-PO w uzgodnieniu  z  radcą prawnym -  Opracować  projekt  tekstu  jednolitego  Statutu  i 

przedstawić go komisji na posiedzenie, które odbędzie się ok. 21 października 2009r.  

2. Radca  prawny  -  Opracować  projekt  nowej  formy §  10  regulaminu  rady  i  przedstawić  go 

komisji. 

3. Przewodniczący rady  z radcą prawnym - przygotować  odpowiedź  do Pana Szałańskiego 

zgodnie z przyjętym na posiedzeniu komisji wnioskiem  wiceprzewodniczącego rady Janusza 

Gątkiewicza. 
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W zał.
1. Lista obecności na posiedzeniu komisji. 
2. Kserokopie wniosków Pana Szałańskiego stanowiące porządek obrad komisji. 


